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Interoelacia

w imieniu mieszkadcSw wtocfawka, pragnq zwr6cii uwage na probremy z jakimi zwr6ciri
sie do mnie rodzice dzieci uczqszczaiqcych do szkory podstawowej nr 14. Twierdzq oni, ie ze skradek
przekazywanych na dziafarnosi rady rodzic6w finansowane sq zadania, kt6re powinny
byi realizowane przez organ prowadzqcy plac6wkq, czyli Miasto Moctawek. przywolali remonr
podtogi Sali dydaktycznej, kt6ry w zostal sfinansowany przez radg rodzic6w w wysoko6ci g tys.
zlotych' Podobna sytuacja miafa miejsce przy zakiadaniu nowej instaracji erektrycznei, gdzie koszt
zakupu kontakt6w elektrycznych mial zostai pokryty przez radq rodzic6w.

W zwiqzku z powy:szym zwracam siq z pro(bq o przeanalizowanie stanu technicznego
tej szkofy izaplanowaniu w budiecie miasta stosownych srodkdw na przeprowadzenie niezbqdnych
remont6w, co zapobiegnie sytuacji ich finansowania przez rodzlc6w uczni6w uczeszczaiqcycn
do Szkoly Podstawowei nr 14.
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